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Geacht college, 
 
We zien mooie ontwikkelingen gaande in het Stationskwartier.  
De gemeente werkt tussen Oranjekade en Suytkade aan een aantrekkelijk centrumgebied voor de sterk 
groeiende stad. Met een mooie mix van wonen, winkelen, werken en verblijven. Het Stationskwartier gaat 
hier een grote rol in spelen. Het station zelf is al in een nieuw jasje gestoken. De volgende stap is de 
ontwikkeling van het gebied eromheen. Daarvoor gaat de gemeente een plan maken, in samenspraak met 
bewoners, ondernemers en betrokkenen. Het Stationskwartier is het gebied dat het station, het centrum, de 
Kanaalzone en Suytkade met elkaar verbindt.  Zo kunnen we lezen op de website van de gemeente. 
In juli zijn diverse straatgesprekken (op verschillende data en tijdstippen) gehouden om er achter te komen 
hoe Helmonders het Stationskwartier nu zien, wat ze missen in het Stationskwartier, wat er juist al goed is 
en wat ze graag zouden willen veranderen. GroenLinks is blij dat actieve betrokkenheid van  (toekomstige) 
inwoners, maatschappelijke organisaties, ondernemers, ambtenaren en alle andere belangstellenden wordt 
gevraagd hierbij. Zo kunnen ze samen met de gemeente werken aan een mooi Stationskwartier. 
Op 29 september vindt er in de Cacaofabriek een Stationskwartier festival plaats. Een interactieve 
bijeenkomst waar je kennis met elkaar kunt maken en nieuwe ideeën worden gedeeld voor het gebied. De 
bijeenkomst is ’s middags van 13:00-17:00 uur. 
 
Wij hebben de volgende vragen aan het college 

• Is er ook een avondsessie in de planning opgenomen, zodat belangstellenden (zoals bv 
ondernemers) die ’s middags niet aanwezig kunnen zijn ook een bijdrage kunnen leveren? En als 
deze niet in de planning is opgenomen, is het mogelijk dit alsnog te doen? 

• Hoe worden betrokkenen/belangstellenden op de hoogte gehouden van de ontwikkelingen? 

• Staan er nog meer participatie bijeenkomsten op de planning? 

• Wat de is tijdlijn voor de ontwikkeling van dit gebied? 

 
Namens de GroenLinks fractie 
Jeanette Hendriks 
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Antwoord van het college van burgemeester en wethouders: 
 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede: 
 

1. Is er ook een avondsessie in de planning opgenomen, zodat belangstellenden (zoals bv 
ondernemers) die ’s middags niet aanwezig kunnen zijn ook een bijdrage kunnen leveren? En als 
deze niet in de planning is opgenomen, is het mogelijk dit alsnog te doen? 

Er is geen avondsessie in de planning opgenomen. Wel is er een uitgebreid participatietraject opgezet 
rondom de visie op het Stationskwartier met diverse onderdelen: 

a. Er zijn in de zomer straatgesprekken gevoerd in de ochtend, middag en avond, waarbij 61 
mensen hun input hebben gegeven. 

b. Er zijn inmiddels 29 gerichte interviews gehouden met belanghebbenden en belangstellenden, 
daarbij is ook met meerdere ondernemers gesproken. 

c. Er vindt in september een Stationskwartier Festival plaats. Als tijdstip hebben we bewust 
gekozen voor de middag omdat mensen die we hebben gesproken tijdens de straatgesprekken 
en interviews aangaven dat dit over het algemeen het beste in de agenda past. Inmiddels 
hebben zich al ruim 100 mensen aangemeld voor het Stationskwartier Festival, dus er is veel 
animo hiervoor.  

d. Er is een Postbus Stationskwartier (stationskwartier@helmond.nl), waar mensen die niet 
aangehaakt zijn terecht kunnen met vragen en ideeën. 

e. Om ondernemers in het centrum verder te betrekken bij de planvorming voor het 
Stationskwartier wordt op 1 november een presentatie gegeven bij OSH. 

f. Wij zijn voornemens om uw raad dit najaar via een opiniecommissie te informeren over hetgeen 
we in de stad hebben opgehaald. Uiteraard krijgt u dan ook de gelegenheid uw mening te 
geven over de toekomst van het Stationskwartier. 

2. Hoe worden betrokkenen/belangstellenden op de hoogte gehouden van de ontwikkelingen? 

Via de website, sociale media en publicatie in weekblad De Loop. Verder wordt een verslag gemaakt van het 
Stationskwartier Festival, dat wordt gedeeld met aanwezigen en belangstellenden. 

3. Staan er nog meer participatie bijeenkomsten op de planning? 

Zie het antwoord op vraag 1. 

4. Wat de is tijdlijn voor de ontwikkeling van dit gebied? 

Volgens planning is de concept Gebiedsvisie Stationskwartier begin 2023 gereed. Deze wordt vervolgens ter 
vaststelling aan de gemeenteraad voorgelegd. Voor het Stationskwartier wordt ook een ontwikkelstrategie 
uitgewerkt. Op basis van de gebiedsvisie en de ontwikkelstrategie worden in de komende jaren projecten 
geïnitieerd met elk een eigen tijdpad. Het wordt vanzelfsprekend een langjarige ontwikkeling. 

 
Burgemeester en wethouders van Helmond 
 
mevr. P.J.M.G. Blanksma-Van den Heuvel  H.J. de Ruiter 
burgemeester      secretaris 
 


